
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A 

zo 15. riadneho  zasadnutia  obecného zastupiteľstva 

v Konskej konaného dňa 8.12.2016 

  

Program zasadnutia: 
1. Otvorenie 15. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu. 

4. Kontrola uznesení z predošlých zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

5. Schválenie dodatkov VZN č.3/2015 a 5/2015. 

6. Schválenie rozpočtu na rok 2017 -  2019. 

7. Schválenie zámeru na odpredaj majetku obce. 

8. Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce.  

9. Rôzne. 

10. Diskusia.  

11. Záver.   

   

1. Zasadnutie otvoril  starosta, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva. Prítomní 4 poslanci, čo je zaznamenané 

v prezenčnej listine. OZ je uznášaniaschopné. Na zasadnutí sme privítali predsedkyňu 

Pozemkového spoločenstva Konská Ing. Margarétu Bujnovú. 

 

2. Návrh, určenie a  schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. OZ schválilo za 

zapisovateľa starostu obce a overovatelia Andreja Dermeka  a Mareka Husárika. 

 

3. Program  zasadnutia OZ – doplnenie programu OZ starostom obce, ktorý navrhol 

prerokovať  

- schválenie rozpočtového opatrenia č.10/2016, 

- návrh starostu vyplatenie odmien za rok 2016 poslancom OZ a HKO, 

- kúpu pozemku pre obec. 

- Zásady odmeňovania poslancov, predsedov a členov komisií Obecného zastupiteľstva 

v Konskej. 

Upravený program bol schválený bez pripomienok. 

 

4. Kontrola uznesení z predošlých zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Uznesenie č.33/2016 – boli spracované návrh rozpočtu obce na rok 2017 a dodatky k VZN 

č.3/2015 a č.5/2015 a vyvesené na úradnej tabuli a webstránke obce 22.11.2016.   

 

5. Schválenie dodatkov VZN č.3/2015 a 5/2015. 

Starosta otvoril 5.bod dnešného programu, keď prišiel posledný poslanec OZ Peter 

Čatloch. Starosta pokračoval a informoval poslancov o pripomienke, ktorú doručilo 

Pozemkové spoločenstvo Konská a vyzval Ing. Bujnovú, aby sa ujala slova a vysvetlila, čo 

sa im nepáči na zverejnenom dodatku č.1 k VZN č.3/2015 dane z nehnuteľností. 



Navrhovala zníženie sadzby dane za lesné pozemky, na ktorých sú hospodárske lesy, 

rybníky s chovom rýb a ostatné hospodársky využívané vodné plochy z 1,5% na 0,75% 

oproti navrhovanému 1%. Poukazovala na to, že do roku 2015 bolo sadzba dane 0,25%, 

avšak Pozemkové spoločenstvo ju neplatilo, lebo bolo z nejakého dôvodu oslobodené od 

platenia daní. Až po nástupe nového kontrolóra bola obec upozornená, že nevyberá dane za 

hospodárske lesy a následne boli vyzvaní všetci vlastníci, aby si splnili svoju daňovú 

povinnosť voči obci spolu spätne aj za rok 2015. Ďalším problémom, ktorý bol 

pripomienkovaný bolo oslobodenie od platenia daní za tzv. „ biele plochy“, čo chceli 

zahrnúť do VZN. Po vypočutí p. Bujnovej sa OZ rozhodlo nevyhovieť pripomienkam 

a hlasovaním prijalo dodatky bez ich zapracovania. Pri obhospodarovaní bielych plôch 

resp. pri ich čistení a bol daný prísľub starostom obce, že nebude robiť zbytočné prieťahy 

pri vydávaní rozhodnutí pri ich výrube.  

 

6. Schválenie rozpočtu na rok 2017 -  2019. 

HKO predložil stanovisko k rozpočtu, kde odporučil jeho prijatie a neuplatňovanie 

programu obce v zmysle § 4 ods. 5 zákona č. 583/2004 Z.z. o  rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Rozpočet bol naplánovaný 

ako vyrovnaný s celkovými výdavkami a príjmami vo výške 68.385,-€. V rozpočte boli 

vyčlenené prostriedky na bežný chod a údržbu, ale aj na rozvoj obce.  Vzhľadom k tomu, 

že neboli doručené žiadne pripomienky k návrhu rozpočtu, neboli ďalšie návrhy na 

doplnenie zo strany poslancov OZ a na všetky plánované aktivity boli v rozpočte 

naplánované finančné prostriedky, tak dal o jeho schválení starosta hlasovať. Rozpočet na 

rok 2017 bol prijatý bez pripomienok. 

 

7. Schválenie zámeru na odpredaj majetku obce. 

Obec  sa rozhodla odpredať pozemok, ktorý nadobudla kúpou od Agrie, a.s., ešte za 

predošlého starostu, aby zabránil kúpe pozemku inej osobe, o ktorej vedel, že má oň 

záujem. Obec predmetný pozemok nevie využiť a bola požiadaná, či by ho nemala záujem 

odpredať. Vzhľadom k uvedeným skutočnostiam, predložil OZ na schválenie prijať 

uznesenie o zámere odpredať formou verejnej obchodnej súťaže časť pozemku, na ktorý 

bol zameraný geometrickým plánom. OZ zaviazala obecný úrad, aby zabezpečil odpredaj 

majetku v súlade so zákonom, určilo komisiu na vyhodnotenie cenových ponúk a poverilo 

starostu obce, aby s víťazom podpísal kúpnu zmluvu. Všetky náklady spojené s prevodom 

budú znášať kupujúci. 

 

8. Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce. 

Starosta požiadal o preplatenie 20 dní nevyčerpanej dovolenky za rok 2015. Starosta  

vysvetlil, že vzhľadom na pracovnú vyťaženosť nemal možnosť vyčerpať dovolenku 

a preto požiadal o jej preplatenie. OZ vyhovelo žiadosti starostu obce.    

 

9. Rôzne 

a.) Rozpočtové opatrenie 

Vzhľadom na uzávierku účtovníctva je potrebné prijať úpravy rozpočtu na rok 2016 

rozpočtovým opatrením podľa prílohy. 

 

   

http://www.finance.gov.sk/Components/CategoryDocuments/s_LoadDocument.aspx?categoryId=3527&documentId=13426
http://www.finance.gov.sk/Components/CategoryDocuments/s_LoadDocument.aspx?categoryId=3527&documentId=13426


b.) Návrh starostu obce na vyplatenie odmien za rok 2016 poslancom OZ a HKO 

Starosta navrhol vyplatenie odmien poslancom OZ a HKO za odvedenú prácu v roku 2016 

vo výške 130,- € každému. OZ odsúhlasilo návrh starostu. 

 

c.)  kúpa pozemku pre obec   

Starosta informoval OZ, že dal zamerať parcelu E-KN 13/1 spoločne s parcelami pod 

multifunkčným ihriskom, aby sme vedeli ich presné umiestnenie. Po zameraní parcely     

E-KN 13/1 sa zistilo, že stromy pri potoku nie sú súčasťou predmetnej parcely, čo si všetci 

mysleli, hlavne Viktor Hrča, s ktorým sa predbežne jednalo o povolení na ich výrub. 

Vzhľadom k zisteným skutočnostiam bol opätovne oslovený a starosta ho navštívil 

a jednal aj s jeho mamou. Na stretnutí sa dohodli na tom, že súhlasia s odpredajom ¾ 

podielu za 1,50€/m
2
. OZ súhlasí s kúpou podielu na pozemku a dohodnutou cenou. 

 

d.) Zásady odmeňovania poslancov, predsedov a členov komisií Obecného zastu-

piteľstva v Konskej 

Starosta pripravil na schválenie nové zásady, kde bude môcť OZ odmeniť aj neposlancov,  

členov komisií OZ, ale aj občanov, ktorí sa zapájajú do akcií v prospech obce. OZ prijalo 

nové zásady, ktoré budú účinné od 1.1.2017. 

 

9. Diskusia 

Do diskusie sa neprihlásil ani jeden z poslancov OZ. 

 

10. Záver 

Starosta poďakoval poslancom a HKO za účasť na zasadnutí a za prácu počas celého roka. 

V tomto roku nás už čaká len jedna akcia a to Mikuláš. Starosta dúfa, že v budúcom roku 

sa nám podarí splniť všetko, čo sme si naplánovali. Poprial všetkým šťastné a veselé 

prežitie vianočných sviatkov a všetko dobré v novom roku 2017. 

 

 

Overovatelia  zápisnice:   Andrej Dermek      …............................. 

                   

       Marek Husárik      …............................. 

 

Zapisovateľ:             Ing. Miroslav Kamhal   ….............................   

                                                                               

 

 

V Konskej 8.12.2016                                          

 

        …................................................. 

                                                                                Ing. Miroslav KAMHAL 
          starosta obce 

         


